
 

 
 

 
 

Finanšu komitejas sēdes  
protokols Nr. 4 

 
Carnikavā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā        2023. gada 19. aprīlī 
 
Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 09:00. 

Kārtējā atklāta sēde sasaukta Pašvaldību likumā un Ādažu novada pašvaldības nolikumā 
noteiktajā kārtībā. 

Sēdi vada: pašvaldības domes priekšsēdētāja Karīna Miķelsone (LRA). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vecākā referente Linda Pavlovska. 

Komitejā pavisam 15 deputāti.  

Komitejas sēdē piedalās 14 deputāti:  

komitejas locekļi: Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone 
(LRA), Arta Deniņa (JKP) (no plkst. 09:00 līdz 11:18 un no plkst. 11:26 līdz 12:05, no plkst. 
12:45 piedalās sēdē attālināti, nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), Genovefa Kozlovska 
(LZS), Antra Krasta (LZA), Imants Krastiņš (no plkst. 09:00 līdz 12:05 piedalās sēdē attālināti, 
atrodas komandējumā), Raitis Kubuliņš (LZP), Jānis Leja (S) (līdz plkst. 16:03), Gatis Miglāns 
(LZS), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Ruks (LRA).  

nepiedalās (attaisnotu iemeslu dēļ, atrodas atvaļinājumā): Raivis Pauls (LZS). 

Komitejas sēdē piedalās:  

Administrācijas darbinieki: Guna Cielava, Diāna Čūriška, Ilona Gotharde, Agris Grīnvalds, 
Everita Kāpa, Sarmīte Mūze, Inga Pērkone, Iluta Plikgalve, Guntis Porietis, Laila Raiskuma, 
Nadežda Rubīna, Inga Švarce.  

citi: pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 2. vietnieks Lauris Bernāns, 
Ādažu novada kultūras centra kultūras projektu vadītāja Elžbeta Bukovska, pašvaldības 
aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktors Gunārs Dzenis, Būvvaldes vadītājs Ainārs 
Grikmanis, SIA “Grupa 93” kartogrāfs Viesturs Groza, SIA “Grupa 93” projektu vadītājs Jurijs 
Kondratenko, Dienas aprūpes un rehabilitācijas centra “Ūdensroze” vadītāja Iveta Mežīte, 
Carnikavas novadpētniecības centra vadītāja Olga Rinkus, Ādažu novada Sociālā dienesta 
vadītāja Ieva Roze.  

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Finanšu komitejas 2023. gada 19. aprīļa sēdes apstiprināšanu. 

2. Informatīvs ziņojums par Mobilitātes punkta “Carnikava” izpētes gala ziņojumu. 

3. Informatīvs ziņojums par maģistrālā veloceļa Rīga - Carnikava izpētes gala ziņojumu. 
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4. Par grozījumu Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 25. maija lēmumā Nr. 223 
“Par maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu dienas aprūpes un rehabilitācijas 
centra “Ādažu Ūdensroze” pakalpojumiem”. 

5. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada sociālā dienesta 29.09.2021. nolikumā Nr. 11 
“Ādažu novada pašvaldības sociālā dienesta nolikums”” projektu. 

6. Par Carnikavas novadpētniecības centra dalību Valsts kultūrkapitāla fonda konkursā. 

7. Par piekrišanu zemes Pakalnu iela 12, Alderi, iegūšanai īpašumā. 

8. Par pašvaldības zemes vienību Lindas iela 2 un Lindas iela 4, Kadagā piešķiršanu nomā. 

9. Par pašvaldības zemesgabala “Mežavēju iela” daļas iznomāšanu reklāmas stenda 
uzturēšanai. 

10. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Muzeja iela 2” un “Sintēzes iela 7” Mežgarciemā 
atsavināšanu. 

11. Par tirdzniecības vietu noteikšanu Ādažu novadā. 

12. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 12. aprīļa 
saistošajos noteikumos Nr. 31/2022 “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” maksas pakalpojumu cenrādi”” projektu. 

13. Par nolikuma “Atklāta konkursa nolikums pašvaldības izglītības iestādes “Ādažu 
vidusskola” direktora amata pretendentu atlasei” projektu. 

14. Par komisijas izveidi atklātam konkursam uz pašvaldības izglītības iestādes “Ādažu 
vidusskola” direktora amatu. 

15. Par Ādažu novada Attīstības programmas (2021-2027) Rīcības plāna un Investīciju 
plāna aktualizāciju. 

16. Par siltumapgādes sistēmas attīstību Ādažu novadā. 

17. Par uzraudzības ziņojumu par 2022. gadu. 

18. Par transportlīdzekļa nodošanu pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss”. 

19. Par pašvaldības siltumapgādes funkcijas Carnikavā nodošanu SIA “Ādažu 
namsaimnieks”. 

20. Par grozījumiem 2023. gada 25. janvāra lēmumā Nr. 40 “Par pašvaldības amatpersonu 
un darbinieku mēnešalgām 2023. gadā un izmaiņām amatu sarakstā”. 

21. Par tarifa likmes samazinājumu sezonas laikā stāvvietā Ziemeļu ielā 28, Lilaste, 
Carnikavas pag., Ādažu novads. 

22. Informatīvs ziņojums par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” budžeta 
izpildi 2023. gada pirmajā ceturksnī. 

23. Informatīvs ziņojums par pašvaldības budžeta izpildi par 2023. gada pirmo ceturksni. 

24. Informatīvs ziņojums par pašvaldības projektu izpildes gaitu 2023. gada pirmajā 
ceturksnī. 

25. Informatīvs ziņojums par Baltā galdauta svētkiem. 
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1. Par Finanšu komitejas 2023. gada 19. aprīļa sēdes apstiprināšanu 
(Karīna Miķelsone ) 

Ierosina papildināt Finanšu komitejas šā gada 19. aprīļa sēdes darba kārtību ar 7. jautājumu 
“Par piekrišanu zemes Pakalnu iela 12, Alderi, iegūšanai īpašumā”, attiecīgi mainot pārējo 
jautājumu numerāciju. 

A. DENIŅA aicina informēt deputātus par teritorijas plānojuma izstrādes ietvaros rīkotajām 
sabiedrības iesaistes sanāksmēm, atspoguļojot iedzīvotāju izteiktos jautājumus un 
priekšlikumus. 

K. MIĶELSONE rosina minēto priekšlikumu izskatīt pašvaldības domes šā gada 26. aprīļa sēdē 
kopā ar jautājumu par pašvaldības izpilddirektora ziņojumu pašvaldības domei par domes 
lēmumu izpildi un pašvaldības darbu. Uzdod pašvaldības administrācijas Teritorijas plānošanas 
nodaļas vadītāja p.i. I. Švarcei sagatavot informatīvu ziņojumu par Kalngales šā gada 11. aprīļa 
un Garciema šā gada 18. aprīļa sanāksmēs iedzīvotāju izteiktajiem jautājumiem un viedokļiem.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Apstiprināt Finanšu komitejas 2023. gada 19. aprīļa sēdes darba kārtību. 

2. Uzdot pašvaldības administrācijas Teritorijas plānošanas nodaļas vadītāja p.i. I. Švarcei 
pašvaldības domes šā gada 26.aprīļa sēdē ziņot par Kalngales šā gada 11. aprīļa un 
Garciema šā gada 18. aprīļa sanāksmēs iedzīvotāju izteiktajiem jautājumiem un 
viedokļiem.  

2. Informatīvs ziņojums par Mobilitātes punkta “Carnikava” izpētes gala ziņojumu 
(Iluta Plikgalve) 

Ziņo par pašvaldības domes 2022. gada 10. janvāra pieņemto lēmumu Nr. 6 “Par projektu 
“Mobilitātes punkta infrastruktūras izveidošana Rīgas metropoles areālā – “Carnikava””, kā 
mērķis ir nodrošināt prioritāro Rīgas metropoles areāla transporta koridoru attīstību, izveidojot 
multimodālus savienojumus un maršrutu tīklu integrāciju, uzlabojot ar dzelzceļa staciju 
sabiedriskā transporta pieejamību un saistītās piekļuves infrastruktūru, tādējādi integrētu 
sabiedriskā transporta sistēmu (1. pielikums). 

K. MIĶELSONE, I. PLIKGALVE, I. KRASTIŅŠ, R. KUBULIŅŠ, V. GROZA, J. 
KONDRATENKO debatē par sadarbību ar VAS “Latvijas dzelzceļš” (I. Plikgalve informē, ka 
šā gada 25. aprīlī ir plānota sanāksme kopā ar VAS “Latvijas dzelzceļš” pārstāvjiem, lai 
pārrunātu neskaidros jautājumus par projekta izpildes īstenošanu. I. Krastiņš piedāvā savu 
palīdzību, ja tā būs nepieciešama komplicēto jautājumu risināšanai ar VAS “Latvijas 
dzelzceļš”, aicina iesaistīt Ekonomikas ministrijas pārstāvjus.). 

K. MIĶELSONE, A. DENIŅA, G. DZENIS, J. LEJA debatē par drošības jautājumiem 
dzelzceļa šķērsošanai un iespējamo gājēju tuneļa izbūves projektu (A. Deniņa aktualizē 
jautājumu par skolēnu drošību, šķērsojot dzelzceļa pārbrauktuvi. K. Miķelsone informē, ka 
pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktors G. Dzenis gatavo un tiks nosūtīta 
vēstule VAS “Latvijas dzelzceļš”, lai risinātu problēmas par dzelzceļa šķērsošanu. Papildus 
uzsver, ka gājēju tuneļa izbūve Carnikavas pagastā ir iekļauta novada Attīstības programmā. J. 
Leja vērš uzmanību, ka tuvākajā laikā blakus dzelzceļa sliedēm tiks veikti apbūves darbi, 
tādējādi paredzot, ka  tiks mazināta gājēju plūsmu, jo jaunā apbūve apgrūtinās šķērsot dzelzceļu 
neatļautās vietās.). 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 
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3. Informatīvs ziņojums par maģistrālā veloceļa Rīga - Carnikava izpētes gala ziņojumu 
(Iluta Plikgalve) 

Ziņo par pašvaldības domes 2022. gada 10. janvārī pieņēma lēmumu Nr. 8 “Par projektu 
“Maģistrālās veloceļu infrastruktūras būvniecība prioritārajā koridorā Rīga-Carnikava”” 
(turpmāk – lēmums) un konceptuāli atbalstīja Eiropas Savienības Atveseļošanas un noturības 
mehānisma (turpmāk – ANM) plāna projektu “Maģistrālās veloceļu infrastruktūras būvniecība 
prioritārajā koridorā Rīga-Carnikava” ar kopējo ANM finansējumu 3904620 euro (PVN nav 
attiecināms). 2023. gada 7. februārī pieņemti Ministru kabineta noteikumi Nr. 57 “Eiropas 
Savienības Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna 1. komponentes “Klimata pārmaiņas 
un vides ilgtspēja” 1.1. reformu un investīciju virziena “Emisiju samazināšana transporta 
sektorā” 1.1.1.r. reformas “Rīgas metropoles areāla transporta sistēmas zaļināšana” 1.1.1.3.i. 
investīcijas “Pilnveidota veloceļu infrastruktūra” īstenošanas noteikumi” (1. pielikums).  

K. MIĶELSONE, I. PLIKGALVE, I. KRASTIŅŠ, R. KUBULIŅŠ, V. GROZA, J. 
KONDRATENKO, J. LEJA, V. BULĀNS, J. RUKS, A. KRASTA, J. RUKS, S. 
BRAKOVSKA debatē par velosipēdu ceļa kopējo izmaksu salīdzinājumu un ieguvumu 
piedāvātajām 1. un 4. alternatīvu, atbalstot un izceļot 4. alternatīvu (I. Plikgalve aicina izvērtēt 
un tālāk virzīt tikai vienu no piedāvātajām alternatīvām, ņemot vērā faktu, ka līdz šā gada 
decembrim ir jāorganizē iepirkums un jānoslēdz projekta būvniecības līgums. Uzsver, ka 4. 
alternatīva ir piemērotākā velosipēda celiņa lietotājiem.). 

K. MIĶELSONE, J. LEJA, I. PLIKGALVE, J. KONDRATENKO, A. DENIŅA debatē par 
Tehniski ekonomiskā pamatojuma (turpmāk - TEP) izstrādes ietvaros paveiktajiem 
uzdevumiem (J. Leja pauž viedokli, ka TEP bija jāizstrādā pašvaldības darbiniekiem, 
neizmantojot ārējo resursu piesaisti. K. Miķelsone uzsver, ka MK noteikumos Nr. 57  ir 
atrunātas prasības, tai skaitā atbalstāmās darbības un attiecināmās izmaksas, ko pašvaldībai 
jāizpilda, lai saņemtu atbalstu. Informē, ka pašvaldības darbiniekiem ir profesionālās iemaņas 
projektu sagatavošanā, bet ir specifiskās prasības un kompetences, ko pašvaldības darbinieki 
nevar nodrošināt, kā, piemēram, dažādu sertifikātu esamība, līdz ar to TEP sagatavošanai tika 
iegādāts ārpakalpojums.).   

*** 

K. MIĶELSONE, pamatojoties uz Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 1. jūlija 
saistošo noteikumu Nr. 1/2021 “Ādažu novada pašvaldības nolikums” 98.6. apakšpunktu, 
izsludina pārtraukumu. 

Pārtraukums no plkst. 11.00 līdz plkst. 11.15. 

*** 

K. MIĶELSONE aicina deputātus atbalstīt velosipēdu ceļa izbūves 4. alternatīvu.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt velosipēdu ceļa izbūves 4. alternatīvu un virzīt jautājumu izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 26. aprīļa sēdē. 

Plkst. 11:18 A. DENIŅA atstāj sēdi.  

K. MIĶELSONE aicina deputātus nobalsot par informāciju pieņemšanu zināšanai. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai.  
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4. Par grozījumu Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 25. maija lēmumā Nr. 
223 “Par maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu dienas aprūpes un 

rehabilitācijas centra “Ādažu Ūdensroze” pakalpojumiem” 
(Iveta Mežīte) 

Ziņo, ka ar Labklājības ministrijas šā gada 28. marta rīkojumu Nr. 12/ESSF “Par vienības 
izmaksu metodikas “Eiropas Sociālā fonda darbības programmas “Izaugsme un nodarbinātība” 
9.2.2. specifiskā atbalsta mērķa “Palielināt kvalitatīvu institucionālai aprūpei alternatīvu sociālo 
pakalpojumu dzīvesvietā un ģimeniskai videi pietuvinātu pakalpojumu pieejamību personām 
ar invaliditāti un bērniem” 9.2.2.1. pasākuma “Deinstitucionalizācija” sabiedrībā balstītu 
sociālo pakalpojumu vienības izmaksu aprēķina un piemērošanas metodika” apstiprināšanu” 
tika apstiprināta vienības izmaksu metodika, t.sk., paaugstinot pakalpojuma vienību izmaksas.  
Izpildot minētā rīkojuma nosacījumus, nepieciešams veikt grozījumus pašvaldības domes 2022. 
gada 25. maija lēmumā Nr. 233 “Par maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu dienas 
aprūpes un rehabilitācijas centra “Ādažu Ūdensroze” pakalpojumiem”. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par grozījumu Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 25. maija 
lēmumā Nr. 223 “Par maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu dienas aprūpes un 
rehabilitācijas centra “Ādažu Ūdensroze” pakalpojumiem”” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. aprīļa sēdē. 

5. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada sociālā dienesta 29.09.2021. nolikumā Nr. 11 
“Ādažu novada pašvaldības sociālā dienesta nolikums”” projektu 

(Ieva Roze) 

Ziņo par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada sociālā dienesta 29.09.2021. nolikumā Nr. 11 
“Ādažu novada pašvaldības sociālā dienesta nolikums””. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Grozījumi Ādažu novada sociālā dienesta 29.09.2021. nolikumā Nr. 
11 “Ādažu novada pašvaldības sociālā dienesta nolikums”” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. aprīļa sēdē. 

6. Par Carnikavas Novadpētniecības centra dalību Valsts Kultūrkapitāla fonda 
konkursā 

(Olga Rinkus) 

Ziņo, ka Valsts kultūrkapitāla fonds (turpmāk – VKKF) izsludināja projektu konkursu 
tradicionālās kultūras nozarē piekrastes kultūrvēsturisku vērtību un zvejniecības mantojuma 
saglabāšanai ilgtermiņā. Tradicionālās nozares prioritāte ir nemateriālā kultūras mantojuma 
lietpratēju zināšanu un prasmju tālāknodošana. Projektu pieteikumi jāiesniedz līdz šā gada 21. 
aprīlim un apstiprinātie projekti jāīsteno līdz šā gada 31. decembrim, turklāt mēneša laikā 
jāiesniedz VKKF atskaite par piešķirtā finansējuma izlietojumu. 

Carnikavas novadpētniecības centrs ierosina pieteikt pašvaldības projekta dalību VKKF, ļaujot 
saglabāt un prezentēt Gaujas upes tradicionālās nēģu ķeršanas prasmes plašākai sabiedrības 
daļai, veicināt kopienas saliedētību, lokālpatriotismu un plašāku interesi par novada 
kultūrvēsturisko mantojumu. Kā galvenā projekta aktivitāte plānota nēģu tača maketa (kopijas) 
būvniecība Carnikavas novadpētniecības centra teritorijā, piesaistot vietējos zvejniekus un 
kopienas pārstāvjus. 
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Carnikavas nēģi 2015. gadā iekļuva Eiropas Savienības aizsargāto ģeogrāfiskās izcelsmes 
norāžu reģistrā (turpmāk - AĢIN) un ir pirmais AĢIN iekļautais pārtikas produkts no Latvijas. 
2019. gadā Carnikavas nēģu ķeršanas un apstrādes prasmes tika iekļautas Latvijas Nemateriālā 
kultūras mantojuma sarakstā. 

Projekta apstiprinājuma gadījumā pašvaldības domei ir jāpieņem lēmums par VKKF projekta 
īstenošanas nosacījumiem atsevišķi.  

Plkst. 11:26 A. Deniņa piedalās sēdē.  

Projektu iecere atbilst Ādažu novada pašvaldības attīstības programmas (2021.-2027.) 
prioritātei (VTP11) “Ādažu novada kultūrvides attīstība”, uzdevumam U11.3.3: “Prezentēt 
iegūtos rezultātu, veidojot ekspozīcijas un tematiskās izstādes muzejiskajās iestādēs, vadot 
ekskursijas un organizējot pasākumus, kā arī veidojot dažāda rakstura publikācijas” u 
uzdevumam U11.3.6: “Atbalstīt kultūrvēsturisku vērtību saglabāšanu, veidot mūsdienīgu 
tūrisma piedāvājumu, balstoties uz senām tradīcijām”. 

Pamatojoties uz Pašvaldību likuma 4. panta pirmās daļas 5. punktu, 

atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par, "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Uzdot Carnikavas novadpētniecības centra vadītājai Olgai Rinkus sagatavot un līdz šā 
gada 21. aprīlim iesniegt projekta pieteikumu VKKF izsludinātajā projektu konkursā. 

2. Projekta apstiprinājuma gadījumā uzdot Olgai Rinkus sagatavot un iesniegt pašvaldības 
domei lēmuma projektu par projekta īstenošanas nosacījumiem. 

3. Uzdot Ādažu novada kultūras centra vadītājai Lindai Tiļugai veikt šī nolēmuma izpildes 
kontroli. 

7. Par piekrišanu zemes Pakalnu iela 12, Alderi, iegūšanai īpašumā 

(Diāna Čūriška) 

Ziņo par V.U. (turpmāk – iesniedzējs) šā gada 13. aprīļa iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-
1/23/1974) ar lūgumu izsniegt piekrišanu zemesgabala 0,0636 ha platībā iegūšanai īpašumā, 
kas nodalīta no zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8044 014 0401 un pievienota 
iesniedzējam piederošai zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8044 014 0337, kas ietilpst 
nekustamā īpašuma ar adresi: Pakalnu iela 12, Alderi, Ādažu pag., Ādažu nov. (kad. Nr. 8044 
014 0363) sastāvā. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par piekrišanu zemes Pakalnu iela 12, Alderi, iegūšanai īpašumā” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. aprīļa sēdē. 

D. ČŪRIŠKA papildus informē par Jāņa Vecuma (turpmāk – iesniedzējs) šā gada 17. aprīļa 
iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/2138) par nekustamā īpašuma Vecupes ielā 12, Carnikavā 
neatsavināšanu. Iesniedzējs aicina izvērtēt iespēju atstāt šo īpašumu pašvaldībai, uzsverot, ka 
iedzīvotāji, piesaistot pašvaldības finansējumu, būtu gatavi esošajā teritorijā izbūvēt bērnu 
laukumu vai kādu citu publisku objektu.  

V. BULĀNS rosina atstāt spēkā pašvaldības domes 2023. gada 22. februārī  lēmumu Nr. 80 
“Par pašvaldības nekustamā īpašuma atsavināšanu Vecupes iela 12, Carnikava”. 

K. MIĶELSONE, A. DENIŅA, D. ČŪRIŠKA, V. BULĀNS, J. LEJA, G. DZENIS, I. 
GOTHARDE debatē par iesniedzēja ierosināto priekšlikumu esošajā teritorijā izbūvēt rotaļu 
laukumu (K. Miķelsone vērš uzmanību, ka ir pieņemts pašvaldības domes 2023. gada 22. 
februārī  lēmums Nr. 80 “Par pašvaldības nekustamā īpašuma atsavināšanu Vecupes iela 12, 
Carnikava”. G. Dzenis pauž viedokli, ka nekustamā īpašuma zemesgabals būtu pielāgojams 
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bērnu rotaļu laukumam, bet uzsver, ka blakus ir dīķis, kas var radīt apdraudējumu bērnu 
drošībai. Vienlaikus, notiek diskusija par tuvumā esošiem līdzvērtīgiem zemes gabaliem, kas 
atbilst publiska rotaļu vai atpūtas laukuma izveidošanai, tostarp Garā ielā un Liepu alejā.). 

K. MIĶELSONE uzdod pašvaldības administrācijas Nekustamā īpašuma nodaļas vadītājai 
Diānai Čūriškai sadarbībā ar Teritorijas plānošanas nodaļu izvērtēt iesniedzēja lūgumu, paralēli 
sazināties ar citiem Vecupes ielas īpašniekiem, lai noskaidrotu viņu viedokli par iespēju esošajā 
teritorijā izbūvēt bērnu laukumu vai kādu citu publisku objektu. 

8. Par pašvaldības zemes vienību Lindas iela 2 un Lindas iela 4, Kadagā piešķiršanu 
nomā 

(Nadežda Rubina) 

Ziņo par SIA “Lindas Mājas”, reģ. Nr. 40103894891, juridiskā adrese: Marsa gatve 1-17, Rīga, 
LV-1082 (turpmāk – uzņēmums) 2023.gada 23.marta iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-
1/23/1576) ar lūgumu pagarināt zemes nomas līguma Nr. JUR 2017-12/939 termiņu uz diviem 
kalendāriem gadiem, nevis uz vienu gadu, pamatojot garāka termiņa noteikšanu ar papildu laika 
nepieciešamību, lai sagatavotu objektu būvniecības uzsākšanai.  

K. MIĶELSONE, V. BULĀNS, N. RUBINA, debatē par termiņa pagarināšanu, secinot, ka 
esošais termiņš ir pārāk īss, lai realizētu lēmuma projektā izvirzītās prasības, tāpēc nepieciešams 
termiņu pagarināt.  

I. ŠVARCE informē, ka detālplānojums par zemes vienību Lindas iela 2 un Lindas iela 4, 
Kadagā ir realizēts daļēji, šobrīd tiek gaidīta metodika no Vides aizsardzības un reģionālās 
attīstības ministrijas detālplānojuma atcelšanai. Esošais detālplānojums ir izvērtējamo un 
atceļamo detālplānojumu sarakstā.  

K. MIĶELSONE uzdod pašvaldības administrācijas Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā 
īpašuma un adresācijas speciālistei Nadeždai Rubinai precizēt lēmuma projekta 3.4. 
apakšpunktu, nosakot, ka īpašniekam līdz 2025. gada 31. janvārim jāiesniedz pašvaldībai 
rakstisku apliecinājumu 3.3. apakšpunktā noteikto uzdevumu izpildei, par ko tiks saņemts 
pašvaldības administrācijas Nekustamā īpašuma nodaļas, Teritorijas plānošanas nodaļas un 
Ādažu novada būvvaldes pozitīvs atzinums. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" ,"Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldības zemes vienību Lindas iela 2 un Lindas iela 4, 
Kadagā piešķiršanu nomā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 
26. aprīļa sēdē. 

2. Uzdot pašvaldības administrācijas Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma un 
adresācijas speciālistei N. Rubīnai precizēt lēmuma projekta 3.4. apakšpunktu, nosakot, 
ka īpašniekam līdz 2025. gada 31.janvārim jāiesniedz pašvaldībai rakstisku 
apliecinājumu 3.3. apakšpunktā noteikto uzdevumu izpildei, par ko tiks saņemts 
pašvaldības administrācijas Nekustamā īpašuma nodaļas, Teritorijas plānošanas nodaļas 
un Ādažu novada būvvaldes pozitīvs atzinums. 

 
*** 

K. MIĶELSONE, pamatojoties uz Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 1. jūlija 
saistošo noteikumu Nr. 1/2021 “Ādažu novada pašvaldības nolikums” 98.6. apakšpunktu, 
izsludina pārtraukumu. 

Pārtraukums no plkst. 12.05 līdz plkst. 12.45. 

*** 
Plkst. 12.05 I. KRASTIŅŠ atstāj sēdi. 



 

8 
 

Plkst. 12.45 A. DENIŅA piedalās sēdē attālināti, nav reģistrējusies DVS “Namejs City”.  

9. Par pašvaldības zemesgabala “Mežavēju iela” daļas iznomāšanu reklāmas stenda 
uzturēšanai 

(Nadežda Rubina) 

Ziņo par  SIA “Ādažu Īpašumi” (reģ. Nr. 50003737361, Attekas iela 6, Ādaži, Ādažu nov., LV-
2164) šā gada 12. aprīļa iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/1936) ar lūgumu iznomāt uz trīs 
gadiem pašvaldībai piederošas zemes vienības ar nosaukumu “Mežavēju iela” (kadastra 
apzīmējums 8044 005 0675) daļu 4 m2 platībā 4x2 m liela reklāmas bannera izvietošanai uz 
stenda. Banneris reklamēs jauno tirdzniecības centru “Kadaga”. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Imants Krastiņš (JKP) atstāja 
sēdi, Arta Deniņa (JKP) nav reģistrējusies DVS “Namejs City”),  KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldības zemesgabala “Mežavēju iela” daļas iznomāšanu 
reklāmas stenda uzturēšanai” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 
26. aprīļa sēdē. 

10. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Muzeja iela 2” un “Sintēzes iela 7” 
Mežgarciemā atsavināšanu 

(Guna Cielava) 

Ziņo par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” šā gada 6. aprīļa iesniegumu Nr. 
01-6/23/456 un Nr. 01-6/23/457 (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/1881 un Nr. ĀNP/1-11-1/23/1882) ar 
priekšlikumu nodot atsavināšanai nekustamos īpašumus “Muzeja iela 2” (kadastra numurs 8052 
008 1599) un “Sintēzes iela 7” (kadastra numurs 8052 008 1603). Aģentūras ieskatā pašvaldībai 
nav lietderīgi uzturēt nekustamos īpašumus, kas nav izmantojami pašvaldības funkciju 
nodrošināšanai. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Imants Krastiņš (JKP) 
atstāja sēdi, Arta Deniņa (JKP) nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), KOMITEJA 
NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Muzeja iela 2” un “Sintēzes iela 
7” Mežgarciemā atsavināšanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā 
gada 26. aprīļa sēdē. 

11. Par tirdzniecības vietu noteikšanu Ādažu novadā 
(Agris Grīnvalds) 

Ziņo par  SIA “Stalkeris” (reģ. Nr. 40203239424, juridiskā adrese: “Abzaļi”, Kadaga, Ādažu 
pag., Ādažu nov., LV-2103) valdes priekšsēdētāja Pētera Kalniņa (turpmāk – iesniedzējs) šā 
gada 23. marta iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/1682) par jaunas ielu tirdzniecības vietas 
reģistrēšanu Gaujas ielā 20, Ādažos, Ādažu nov. Ziņo, ka šis jautājums tika skatīts Attīstības 
komitejas šā gada 12. aprīļa sēdē.  

A. GRIKMANIS ziņo, ka minētajā teritorijā pie veikala “TOP” ir 12 automašīnu stāvvietas, trīs 
no tām ir personām ar invaliditāti. Pauž viedokli, ka, ja tiks izdota tirdzniecības atļauja 
iesniedzējam, tad  tiks aizņemtas vairākas automašīnu stāvvietas, kā arī izvēlētā vieta nav 
piemērota tirdzniecībai, bet citu alternatīvu šobrīd nav.  

K. MIĶELSONE, R. KUBULIŅŠ, J. LEJA, A. GRĪNVALDS, V. BULĀNS, S. BRAKOVSKA 
debatē par tirdzniecības iespēju pie veikala “TOP” un citām alternatīvām tirdzniecības vietām 
(S. Brakovska rosina noteikt tirdzniecības vietu pie veikala “Elvi” Rīgas gatvē 51, Ādažos. K. 
Miķelsone aicina SIA “Stalkeris” pārstāvjus izvērtēt citas tirdzniecības vietas Ādažos. A. 
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Grikmanis informē, ka pašvaldības tīmekļvietnē www.adazunovads.lv ir apkopotā informācija 
par iespējamām tirdzniecības vietām.). 

Atklāti balsojot, ar 10 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Antra Krasta (LZS), Genovefa Kozlovska (LZS), Gatis Miglāns (LZS), 
Karīna Miķelsone (LRA), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Ruks (LRA)), 
"Pret" – 2 (Jānis Leja (S), Raitis Kubuliņš (LZP)), "Atturas" – nav, (Imants Krastiņš (JKP) 
atstāja sēdi, Arta Deniņa (JKP) nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), KOMITEJA 
NOLEMJ:  

Neatbalstīt lēmuma “Par tirdzniecības vietu noteikšanu Ādažu novadā” projektu. 

12. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 12. aprīļa 
saistošajos noteikumos Nr. 31/2022 “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas 

komunālserviss” maksas pakalpojumu cenrādi” projektu 
(Ivars Jankovskis) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības domes 2022. gada 12. aprīļa saistošajos noteikumos Nr. 
31/2022 “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” maksas pakalpojumu 
cenrādi” (publicēti laikrakstā “Latvijas Vēstnesis”, 2022., Nr. 74., 132, 76), kas paredz 
papildināt saistošo noteikumu pielikumu ar 11. un 12. punktu. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Imants Krastiņš (JKP) 
atstāja sēdi, Arta Deniņa (JKP) nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), KOMITEJA 
NOLEMJ: 

Atbalstīt saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 12. aprīļa 
saistošajos noteikumos Nr. 31/2022 “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” maksas pakalpojumu cenrādi”” projektu un virzīt to sabiedrības 
viedokļa noskaidrošanai. 

13. Par nolikuma “Atklāta konkursa nolikums pašvaldības izglītības iestādes “Ādažu 
vidusskola” direktora amata pretendentu atlasei” projektu 

(Laila Raiskuma) 

Ziņo, ka nolikums nosaka kārtību, kādā pašvaldībā tiek organizēts atklāts konkurss vakantam 
amatam “Direktors” (kods pēc klasifikatora 1345 08) pašvaldības izglītības iestādē “Ādažu 
vidusskola” (turpmāk – ĀVS), t.sk. par konkursa izsludināšanu, norisi un pretendentu 
vērtēšanu. Konkursa mērķis ir izvēlēties atbilstošāko amata pretendentu ĀVS direktora 
amatam. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Imants Krastiņš (JKP) 
atstāja sēdi, Arta Deniņa (JKP) nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), KOMITEJA 
NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Atklāta konkursa nolikums pašvaldības izglītības iestādes “Ādažu 
vidusskola” direktora amata pretendentu atlasei” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 26. aprīļa sēdē. 

14. Par komisijas izveidi atklātam konkursam uz pašvaldības izglītības iestādes “Ādažu 
vidusskola” direktora amatu 

(Laila Raiskuma) 

Ziņo par komisijas izveidi atklātam konkursam uz pašvaldības izglītības iestādes “Ādažu 
vidusskola” direktora amatu. 
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K. MIĶELSONE aicina komisijas sastāvā iekļaut Izglītības, kultūras, sporta un sociālās 
komitejas (turpmāk – IKSSK) priekšsēdētaju Kerolu Dāvidsoni, kā arī Ādažu vidusskolas 
vecāku padomes un skolas biedrības pārstāvjus. 

R. KUBULIŅŠ izvirza savu kandidatūru komisijas locekļu sastāvā.  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Imants Krastiņš (JKP) 
atstāja sēdi, Arta Deniņa (JKP) nav reģistrējusies DVS “Namejs City”),KOMITEJA 
NOLEMJ: 

1. Uzdot pašvaldības administrācijas Personāla nodaļas vadītājai L. Raiskumai precizēt 
lēmuma projektu, iekļaujot komisijas sastāvā deputātu Raiti Kubuliņu, IKSSK 
priekšsēdētāju Kerolu Dāvidsoni, Ādažu vidusskolas vecāku padomes un skolas 
biedrības pārstāvjus. 

2. Atbalstīt lēmuma “Par komisijas izveidi atklātam konkursam uz pašvaldības izglītības 
iestādes “Ādažu vidusskola” direktora amatu” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 26. aprīļa sēdē. 

15. Par Ādažu novada Attīstības programmas (2021-2027) Rīcības plāna un Investīciju 
plāna aktualizāciju 

(Inga Pērkone) 

Ziņo, ka Ādažu novada Attīstības programmā (2021-2027) ir notikušas būtiskas izmaiņas 
dažādās jomās, jo īpaši - izglītības un enerģētikas sektoros. Ādažu novada pašvaldība 2022. 
gadā uzsāka situācijas papildu izpēti, lai noskaidrotu aktuālo situāciju minētajās jomās un 
noteiktu ieteicamākos pasākumus to turpmākai attīstībai.  

Izvērtējot Attīstības programmas (2021-2027) Rīcības plānā un Investīciju plānā noteikto 
pasākumu izpildes rādītājus 2022. gadā, tika secināts, ka: 

1) vairāki no pasākumiem netika vai tuvāko gadu laikā netiks īstenoti finansējuma vai 
cilvēkresursu kapacitātes nepietiekamības dēļ; 

2) atsevišķi pasākumi šobrīd nav un līdz 2027. gadam nebūs aktuāli; 

3) dažiem pasākumiem jāprecizē atbildīgās personas; 

4) Attīstības programma jāpapildina ar jauniem projektiem, kuri iepriekšējos gados 
nebija plānoti. 

Tāpēc gan Rīcības plānā, gan Investīciju plānā vairākiem pasākumiem aktualizēts to uzsākšanas 
un beigu termiņš, precizēta informācija par pasākuma rezultatīvajiem rādītājiem vai 
atbildīgajām personām, kā arī dokumentos nepieciešams ietvert jaunos pasākumus. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Imants Krastiņš (JKP) 
atstāja sēdi, Arta Deniņa (JKP) nav reģistrējusies DVS “Namejs City”),KOMITEJA 
NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Ādažu novada Attīstības programmas (2021-2027) Rīcības plāna 
un Investīciju plāna aktualizāciju” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā 
gada 26. aprīļa sēdē. 

16. Par siltumapgādes sistēmas attīstību Ādažu novadā 
(Inga Pērkone) 

Ziņo, ka Ādažu novada pašvaldības dome ar 2021. gada 27. jūlija lēmumu Nr. 17 “Par Ādažu 
novada Attīstības programmas 2021.-2027. gadam un Vides pārskata par Ādažu novada 
Ilgtspējīgas attīstības stratēģijas aktualizāciju un Attīstības programmu apstiprināšanu” 
apstiprināja Ādažu novada attīstības programmu 2021.-2027. gadam,  tai skaitā tās pielikumu 
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“Ādažu novada Ilgtspējīgas enerģētikas un klimata rīcības plāns līdz 2030. gadam” (turpmāk – 
Rīcības plāns).  

Rīcības plānā tika noteikti vairāki pasākumi, lai līdz 2030. gadam sasniegtu Ādažu novada 
stratēģiskos mērķus enerģētikas un klimata sektorā: 

1) samazināt enerģijas patēriņu un nodrošināt atjaunojamo energoresursu (turpmāk – 
AER) lietojumu pašvaldības ēkās un iekārtās; 

2) nodrošināt AER izmantošanu centralizētajās siltumapgādes sistēmās (turpmāk – CSS); 

3) samazināt CO2 emisijas Ādažu novadā par 15 %; 

4) veicināt Ādažu novada pašvaldības institūciju, iedzīvotāju un infrastruktūras 
pielāgošanos un izturētspēju pret klimata pārmaiņu izraisītajiem riskiem. 

Pašvaldības noteiktie stratēģiskie mērķi enerģētikas un klimata sektorā atbilst nacionāla un 
starptautiska līmeņa politikām attiecīgajās jomās.  

Lai sekmētu plašāku AER īpatsvara palielināšanu gan pašvaldības ēkās un kopējā 
infrastruktūrā, gan CSS, 2022.-2023. gadam tika izstrādāts tehniski ekonomiskais pamatojums 
(turpmāk – TEP) AER izmantošanai Ādažu novadā. TEP sniegti dažādi scenāriji tam, kā 
pašvaldība varētu virzīties uz plašāku AER izmantošanu katrā no sektoriem. Izvērtējot katru 
scenāriju, pašvaldības izveidotā Enerģētikas darba grupa ierosina pašvaldības domei noteikt 
vairākas rīcības siltumapgādes sistēmas turpmākai attīstībai Ādažu novadā. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Imants Krastiņš (JKP) 
atstāja sēdi, Arta Deniņa (JKP) nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), KOMITEJA 
NOLEMJ: 

1. Uzdot pašvaldības administrācijas Attīstības un projektu nodaļas vadītājai Ingai 
Pērkonei papildināt protokollēmuma projekta nolēmumu ar jaunu punktu, nosakot, ka 
Ādažu novada pašvaldības CSS pakalpojumu sniedzējiem protokollēmuma nolēmuma 
1. punktā minētos nosacījumus iekļaut savos attīstības plānošanas dokumentos.  

2. Atbalstīt protokollēmuma “Par siltumapgādes sistēmas attīstību Ādažu novadā” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. aprīļa sēdē. 

17. Par uzraudzības ziņojumu par 2022. gadu 
(Inga Pērkone) 

Ziņo, ka Ādažu novada pašvaldības dome ar 2021.gada 27.jūlija lēmumu Nr. 17 “Par Ādažu 
novada Attīstības programmas 2021.-2027. gadam un Vides pārskata par Ādažu novada 
Ilgtspējīgas attīstības stratēģijas aktualizāciju un Attīstības programmu apstiprināšanu” 
apstiprināja Ādažu novada attīstības programmu 2021.-2027. gadam (turpmāk – Attīstības 
programma). 

Saskaņā ar Attīstības programmā noteikto kārtību pašvaldība veic ikgadējā uzraudzības 
ziņojuma sagatavošanu, tai skaitā par veiktajām darbībām mērķu un uzdevumu sasniegšanai, 
darbības rādītāju izpildes progresu, konstatētajām novirzēm no plānotā un to skaidrojumu, 
secinājumus un ieteikumus darbības uzlabošanai. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Imants Krastiņš (JKP) 
atstāja sēdi, Arta Deniņa (JKP) nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), KOMITEJA 
NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par uzraudzības ziņojumu par 2022.gadu” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. aprīļa sēdē. 
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18. Par transportlīdzekļa nodošanu pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” 
(Ilona Gotharde) 

Ziņo par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – aģentūra) direktora 
Gunāra Dzeņa šā gada 4. aprīļa iesniegumu (reģ. Nr. 01-33-1/23/25) ar skaidrojumu, ka 
aģentūrai piederošais kvadricikls KAWASAKI KVF 750D (valsts reģ. Nr. OY275) nolietojuma 
dēļ vairs nav efektīvi izmantojams aģentūras funkciju veikšanai un tā regulāro remontu un 
apjomīgo izmaksu dēļ bieži tiek kavēta teritorijas apsaimniekošanas darbu izpilde. Iesniegumā 
lūgts rast iespēju nodot aģentūrai valdījumā pašvaldības policijas (turpmāk - ĀNPP) valdījumā 
un labā ekspluatācijas stāvoklī esošo transportlīdzekli - kvadriciklu TGB BLADE, reģistrācijas 
numurs OW380, kas ļautu aģentūrai pilnvērtīgāk veikt publiskās teritorijas labiekārtošanu, tai 
skaitā, atkritumu izvešanu no pludmales vasaras sezonā un sniega šķūrēšana ziemas sezonā. 
Minētā kvadricikla nodošanas aģentūrai iecere ir saskaņota ar ĀNPP.  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Imants Krastiņš (JKP) 
atstāja sēdi, Arta Deniņa (JKP) nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), KOMITEJA 
NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par transportlīdzekļa nodošanu pašvaldības aģentūrai “Carnikavas 
komunālserviss”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. aprīļa 
sēdē. 

19. Par pašvaldības siltumapgādes funkcijas Carnikavā nodošanu SIA “Ādažu 
namsaimnieks” 
(Guntis Porietis) 

Ziņo, ka Pašvaldību likuma 4. panta pirmās daļas 1. punkta izpratnē pašvaldības autonomā 
funkcija ir organizēt iedzīvotājiem ūdenssaimniecības, siltumapgādes un sadzīves atkritumu 
apsaimniekošanas pakalpojumus neatkarīgi no tā, kā īpašumā atrodas dzīvojamais fonds. 

Pamatojoties uz Ādažu novada domes 2015. gada 24. novembra lēmumu Nr. 229 “Par 
deleģējuma līguma slēgšanu” un 2016. gada 6. janvāra deleģējuma līgumu par siltumapgādes 
sabiedrisko pakalpojumu sniegšanu Nr. JUR 2016-01/07 (turpmāk – lēmums) pašvaldības 
funkcijās ietilpstošu pārvaldes uzdevumu siltumapgādes jomā (siltumenerģijas pārvade, sadale 
un tirdzniecība) Ādažos un Kadagā nodrošina SIA “Ādažu namsaimnieks”. 

Carnikavas pagasta Carnikavas ciemā siltumapgādes pakalpojumu nodrošina pašvaldības 
aģentūra “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – aģentūra), pamatojoties uz Publisko 
aģentūru likumu, pašvaldības 2022. gada 23. februāra saistošajiem noteikumiem Nr. 17/2022 
“Pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” nolikums” un 2010. gada 18. februāra 
pārvaldes līgumu, kas noslēgts starp aģentūru un Carnikavas novada domi. 

Siltumapgādes pakalpojuma nodrošināšanas veids un formas izvēle ir pašvaldības domes 
kompetence, lai īstenotu pašvaldības autonomās funkcijas izpildi.  

Pašvaldībai nepieciešams izvēlēties efektīvāko un lietderīgāko juridisko formu un funkcijas 
nodrošināšanas veidu, lai sasniegtu pašvaldības mērķus, tai skaitā, centralizēt funkcijas.  

Siltumenerģijas pārvade, sadale un tirdzniecība ir stratēģiski svarīga nozare, ko regulē speciāli 
normatīvie akti, nosakot īpašas prasības pakalpojuma sniegšanai, nodrošinot drošu un 
nepārtrauktu pakalpojuma sniegšanu.  

Ierosina, ka centralizētie siltumapgādes pakalpojumi Ādažu novadā jānodrošina vienoti un ar 
viena pakalpojuma sniedzēja – SIA “Ādažu namsaimnieks” starpniecību, tādējādi samazinot 
administratīvos resursus, nodrošinot vienveidīgu pakalpojumu sniegšanas, finanšu līdzekļu 
izlietošanas un saimnieciskās attīstības kārtību. 
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K. MIĶELSONE, J. LEJA, G. DZENIS, G. PORIETIS, V. BULĀNS debatē par siltumapgādes 
funkcijas nodošanas kārtību saistībā ar siltumapgādes funkciju Carnikavā nodošanu SIA 
“Ādažu namsaimnieks” (J. Leja neatbalsta siltumapgādes funkcijas Carnikavā nodošanu SIA 
“Ādažu namsaimnieks”, uzsverot, ka tādejādi tiks mainīti siltumapgādes tarifi. G. Porietis 
skaidro siltumapgādes tarifu veidošanas kārtību, ka arī vērš uzmanību, ka pašvaldības dome ir 
tiesīga kontrolēt un mainīt siltumapgādes tarifus.). 

*** 
K. MIĶELSONE, pamatojoties uz Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 1. jūlija 
saistošo noteikumu Nr. 1/2021 “Ādažu novada pašvaldības nolikums” 98.6. apakšpunktu, 
izsludina pārtraukumu. 

Pārtraukums no plkst. 14.20 līdz plkst. 14.25. 

*** 

K. MIĶELSONE aicina deputātus balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Raitis Kubuliņš (LZP), 
Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), 
Jānis Ruks (LRA)), "Pret" – 1 (Jānis Leja (S)), "Atturas" – nav, (Imants Krastiņš (JKP) atstāja 
sēdi, Arta Deniņa (JKP) nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldības siltumapgādes funkcijas Carnikavā nodošanu SIA 
“Ādažu namsaimnieks”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 
26. aprīļa sēdē. 

20. Par grozījumiem 2023. gada 25. janvāra lēmumā Nr. 40 “Par pašvaldības 
amatpersonu un darbinieku mēnešalgām 2023. gadā un izmaiņām amatu sarakstā” 

(Gunārs Dzenis) 

Ziņo, ka, pamatojoties uz pašvaldības domes šā gada 22. marta lēmumu Nr. 115 “Par telpu 
nodošanu lietošanā Ādažu novada Mākslu skolai Garajā ielā 20, Carnikava” un šā gada 22. 
marta lēmumu Nr. 125 “Par īpašuma apsaimniekošanas maksas apstiprināšanu Garā iela 20, 
Carnikava” izpildes nodrošināšanai pašvaldības aģentūrā “Carnikavas komunālserviss” 
(turpmāk – aģentūra) nepieciešams izveidot trīs jaunus amatus “Apkopējs” (no tiem divus sākot 
ar šā gada 1. maiju un vienu ar šā gada 1. augustu), ka arī slēgt amatu “Ēkas un teritorijas 
uzraugs” ar šā gada 1. maiju. Minētajām izmaiņām nav ietekmes uz pašvaldības šā gada 
budžetu, jo līdzekļi amatu uzturēšanai ir pieejami uz aģentūras personāla uzturēšanas izdevumu 
ekonomijas rēķina. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Imants Krastiņš (JKP) 
atstāja sēdi, Arta Deniņa (JKP) nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), KOMITEJA 
NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma  “Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības 2023. gada 25. janvāra 
lēmumā Nr. 40 ”Par pašvaldības amatpersonu un darbinieku mēnešalgām 2023. gadā 
un izmaiņām amatu sarakstā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā 
gada 26. aprīļa sēdē. 

21. Par tarifa likmes samazinājumu sezonas laikā stāvvietā Ziemeļu ielā 28, Lilaste, 
Carnikavas pag., Ādažu novads 

(Gunārs Dzenis) 

Ziņo par SIA “AM FOOD” šā gada 4. aprīļa iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/1805) par 
tarifa likmes samazinājumu sezonas laikā stāvvietā Ziemeļu ielā 28, Lilaste, Carnikavas pag., 
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Ādažu novads. Informē deputātus par Carnikavas pagasta maksas stāvlaukumu ieņēmumiem 
2022. gadā (2. pielikums).  

K. MIĶELSONE, J. LEJA, G. DZENIS debatē par Carnikavas pagasta maksas stāvlaukumiem 
(J. Leja izsaka pievadājamu pagarināt autostāvvietas apmaksas laiku no plkst. 08:00 līdz 22:00. 
K. Miķelsone aicina atstāt spēkā pieņemto lēmumu.). 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA),Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Raitis Kubuliņš (LZP), 
Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), 
Jānis Ruks (LRA)), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Jānis Leja (S)), (Imants Krastiņš (JKP) atstāja 
sēdi, Arta Deniņa (JKP) nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Neatbalstīt tarifa likmes samazinājumu sezonas laikā stāvvietā Ziemeļu ielā 28, Lilastē, 
Carnikavas pagastā.  

2. Uzdot pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālservis” direktoram Gunāram 
Dzenim sagatavot atbildes vēstuli SIA “AM FOOD”.  

22. Informatīvs ziņojums par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālservis” 
budžeta izpildi 2023. gada pirmajā ceturksnī 

(Gunārs Dzenis) 

Ziņo par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālservis” budžeta izpildi  pirmajā ceturksnī  
(3. pielikums). 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Imants Krastiņš (JKP) 
atstāja sēdi, Arta Deniņa (JKP) nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), KOMITEJA 
NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai.  

23. Informatīvs ziņojums par pašvaldības budžeta izpildi par 2023. gada pirmo 
ceturksni 

(Sarmīte Mūze) 

Ziņo par pašvaldības budžeta izpildi par 2023.gada pirmo ceturksni (4. pielikums). 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Imants Krastiņš (JKP) 
atstāja sēdi, Arta Deniņa (JKP) nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), KOMITEJA 
NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai.  

24. Informatīvs ziņojums par pašvaldības projektu izpildes gaitu 2023. gada pirmajā 
ceturksnī 

(Guntis Porietis) 

Ziņo par 2023. gada ceturkšņa atskaiti par pašvaldības projektu izpildi (5. pielikums). 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Imants Krastiņš (JKP) 
atstāja sēdi, Arta Deniņa (JKP) nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), KOMITEJA 
NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai.  
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25. Informatīvs ziņojums par Baltā galdauta svētkiem 
(Elžbeta Bukovska) 

Ziņo par Baltā galdauta svētku norises vietām novadā. Aicina deputātus pieteikt savu dalību 
pasākumam. Uzsver, ka Baltā galdauta svētku mērķis ir iedvesmot cilvēkus 4. maijā pulcēties 
pie viena galda ģimenes, draugu, kaimiņu vai kopienas lokā (6. pielikums).  

Plkst. 16.03 J. LEJA atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Imants Krastiņš (JKP), 
Jānis Leja (S) atstāja sēdi, Arta Deniņa (JKP) nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai.  

Sēde slēgta 2023. gada 19. aprīlī plkst. 16:12. 
 
Finanšu komitejas priekšsēdētāja     Karīna Miķelsone  
                       
Protokolētāja        Linda Pavlovska  

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 
PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 

 


